
新供应夏季保健竹枕头 25CMX50cm

产品名称 新供应夏季保健竹枕头 25CMX50cm

公司名称 厦门海迅竹艺工作坊

价格 7.00/个

规格参数 规格:25CMX50cm
枕芯面料:竹子
填充料:竹片

公司地址 中国 福建 福州市台江区 厦门市 福州 三明 龙岩

联系电话 86 0 13805067249 13805067249

产品详情

规格 25CMX50cm 枕芯面料 竹子
填充料 竹片 原产地 三明
品牌 海迅 特殊功能 保健凉爽

此款竹枕头具有保健按摩的作用，是夏天的必备品，也可当作礼品送给亲人朋友。

厦门海迅竹艺工作坊将致力于提供最新颖，最实用，最环保，绿色的一系列家居竹制品．本工作坊长期
提供竹制产品：如竹凉席，竹拖鞋，竹枕头，竹制沙发坐垫，竹汽车垫，办公椅竹坐垫等，欢迎新老客
户前来批发订购! 本公司秉承“顾客至上，锐意进取”的经营理念，坚持“客户第一”的原则为广大客户
提供优质的服务。we are the supplier specializing in exporting good quality bamboo mat and offering many other
kinds of bamboo products, and we can produce the mat with different kinds of flowerpattern,various kinds of colors
and different size .we also can produce good quality bamboo curtain, bamboo carpet, bamboo table and cup mat, and
other kinds of bamboo products. we can produce any bamboo mats with your photo or map. please tell me the color,
the follow pattern and the size of the mats, and we can produce them .please let us know your details for it,welcome to
visit our website:www.sky00351.com.cn
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